
Vážené dámy, vážení pánové, přátelé myslivosti.

Dovolte mi, abych z pověření Dozorčí rady Okresního mysliveckého

spolku Vyškov Vás seznámila se zprávou o naší činnosti za rok 2a22.

Dozorčí rada je kontrolním orgánem Okresního mysliveckého spolku

a pravidelně Vám předkládáme zprávu na okresním sněmu.

Při své práci se řídíme Stanovami ČtvtVtJ, usnesením okresního sněmu
a platnými právními předpisy. Dohled provádíme na pořádaných

mysliveclq[ch akcích, ktených se účastníme. Kontrolní činnost probíhá

i v jednotlivých odborných komisích Okresního mysliveckého spolku.

Pan lng.Charous Stanislav je členem hodnotitelské komise při

Okresním mysliveckém spolku a paní Marcela Zourková je členkou
kulturně propagační komise ,v kynologické oblastije rozhodčí
z v,ýkonu a propaguje kynologii a myslivost při besedách a

přednáškách na základních školách. Předseda dozončí rady pan Jan

Šebesta se účastní měsíčních zasedání myslivecké rady, dále je

členem Obecně prospěšné společnosti Jihomoravského kraje spolu

s jednatelkou paní Novákovou a také z titulu svojí funkce provádí

dohled u zkoušek z myslivosti.

Jednou z nejdůležitějších činností dozorčí rady jsou kontroly
hospodaření Okresního mysliveckého spolku, které probíhají během
roku a s tím jsou spojené kontroly majetku, vedení účetní
dokumentace. V této oblasti nebyly zjištěny nedostatky.

Další činností kontrolje plnění usnesení okresního sněmu. V roce
2022 nebyl okresním sněmem uložen žádný úkol a usnesení, které si

dává myslivecká rada na sv,ých jednáních jsou vždy plněna průběžně

do dalšího zasedání.



V oblasti stížností, připomínek nebo námětů k prošetření a nápravě

nedostatků nebylo ze strany našeho orgánu nutné zahájlt šetření.

Ve zprávě předsedy okresního mysliveckého spolku lng. Dvořáka Jana

jste se měli možnost seznámit s prací a uýsledky dosaženými v roce

2022 mysliveckou radou a jednotliv,ými odbornými komisemi.

V průběhu minulého období byla zabezpečena činnost ve všech

oblastech rr,ýkonu práva myslivosti a činnost celé organizace je

hodnocena pozitivně. Z těchto uvedených rnýsledků hospodaření

vyp|Wá ,že právě šetrným a úsporným hospodařením byla dosažena

úspora ve v,íši více než 113 tisíc korun.

Je pozitivní, že již několik po sobě je hospodaření naší organizace

v kladných číslech bez dopadu na plnění všech stanovených cílů.

Těchto dobných v,ýsledků by ale nebylo možné dosáhnout bez

příspěvků ze strany Obecně prospěšné společnosti Jihomoravského

kraje, také z městských úřadů Vyškov, Bučovice a Slavkov se ktenými

máme velmi dobrou spolupráci a také odpovědným přístupem

myslivecké rady, předsedů odborných komisí ijednatelky OMS

Vyškov. Uspořené finanční prostředky jsou uloženy na účtu

organizace pro další období.

Dozorčí rada doporučuje dnešnímu sněmu přijmout a schválit

navrhovaný rozpočet pro rok 2a23. Věříme, že společným úsilím se

nám jej podaří dodržet.

Poděkování patří za aktivní pomoc všem členům odborných komisl
rozhodčím ve střelecwí a kynologii ,lektorům a zkušebním

komisařům.

Zvláště je třeba poděkovat mysliveckým spolkům a honebním

společenstvům za pronájmy honiteb a za pomoc při zabezpečení jak

kynologických a střeleckYch akcí, ale také přehlídek trofejí a konání
zkoušek z myslivosti.



V neposlední řadě je třeba ocenit práci s naší nejmladší generací,

která může nadále pokračovat při rozvoji naší myslivosti.

Dnešní okresní sněm se koná v roce 100.výro čí založení ČtVttVtt. lVa

zrodu naší organizace se podílela celá řada v,ýznačných osobností. Na

jejich skvělou práci navázala další generace až do dnešních dnů. Řada

těchto osobností bude oceněna v průběhu oslav dne 22.4.2023

v Brně" My na dnešním okresním sněmu předáme ocenění za práci

pro myslivost a poděkujeme jubilantům dožívajících v tomto roce 75,

80, 85 a 90 let.

Závěrem rni dovolte, abych nejen dnešním oceněným, ale iVám všem

poděkovala za práci pro myslivost s přáním pevného zdraví a ještě

m noho mysliveck,ých zážitků.

S pozdravem ,, Myslivosti zdar ! ,,

Za dazarčí radu oMS Čruu.l Vyškov

zourková Marcela


